

# REUNIÓ

**DIA: 3 de febrer de 2022 (21:00 virtual)**

**Assistents: Xavi Teixidó, Susanna Canto, Joana Ribera, Anna Bayà, Cris Cuadros, Gemma Moncunill i Jose Garcia.**

## **1. - PORTES OBERTES:**

Sabem que caurà alguna línia un cop finalitzades les inscripcions però de moment surten totes. Es tancaran les que hi hagi menys alumnes. Hem de fer campanya i donar tot el suport a l'escola i a les públiques, fins que no es tanquin preinscripcions no sabrem res.

L'escola aprofitarà el video del curs passat. Com a escoles públiques (David Ruiz AFA Mercader, Bernat AFA Gabriel Castellà, Albert Ferrer AFA Dolors Martí, Núria Falcones AFA Garcia Fossas i Jose AFA del Pere Vives), s'ha demanat a l'ajuntament que s'encarregui de buscar un empresa que porti la publicitat de les públiques.

Les portes obertes seran 1,2 i 5 de marc (dill, dmts i dissabte) i creiem que cal passar alguna cosa de l'AFA. Sembla ser que serà amb el format com l'any passat. **Com que ens falta informació esperem parlar-ne la pròxima sessió.**

Des de l'escola han demanat si es pot posar el pati una mica al dia.

A l'ajuntament ha demanat a parcs i jardins que cal tornar a posar troncs si pot ser abans de portes obertes.

La comissió de pati anirà bé que faci un *repassillu* al pati.

## **2. - REUNIÓ BICIBUS:**

Han demanat una reunió amb l'AFA per demanar un cop de mà. El Xavi els hi dirà per venir el dilluns 14 (pròxima reunió de junta).

## **3. - RESUM TEATRE:**

S'ha anat tard per demanar l'Ateneu. Les primeres dates que ens van donar era 30 d'abril, 29 de maig i finalment serà el dia **19 de juny**.

S'haurà de tenir en compte que potser caldrà fer alguns assajos extres al juny.

Es proposa que de cara al curs vinent fer una reunió de comissió amb els monitors per parlar dels "requisits" per triar les obres. Potser donar un document amb la informació bàsica que expliqui els valors que han de tenir, no sexistes, no violents, etc...

## **4. - RECORDS COMISSIONS:**

Ara no és el moment d'enviar el missatge que es va proposar ja que si no els donarem la raó però si que el guardarem per més entrada la primavera.

També cal recordar i fer campanya que es busca **TRESORER/A !!!**

Farem un **formulari** explicant cada comissió i donar opció a la gent per apuntar-se. També per formar part de la junta i per ser tresorer.

## **5. - COLÒNIES:**

Dos dies abans s'hauria de fer correu recordatori (Maria - dilluns 7) i whats (Núria - diumenge nit).

## **6. - MENJADOR:**

Actualment estem al consell comarcal amb EUREST.

El Jose va parlar amb el Carpi (responsable de menjadors al consell comarcal).

L'empresa que hi ha ara no compleix moltes de les clàusules que hi ha, fa una mala gestió.

El projecte del Maure és només per la part de monitoratge, només de "portes enfora" de la cuina. El Maure no es vol encarregar del menjar i la seva proposta és buscar una empresa (Càtering Anoia) que gestioni tot el tema del menjar.

El Jose li ha comentat que el preu de menjador s'ha de mantenir a mateix encara que hi treballin dues empreses o que més endavant baixi la natalitat.

PODEM/HAURIEM DE: Exigir al Consell Comarcal que quan l'empresa no compleix les clàusules pactades poguem marxar i buscar una alternativa.

Votem: seguir amb el consell comarcal ->  
canvi amb les dues empreses ->

El tema està que Dolors Martí sembla que vol provar el nou projecte i llavors deixarà de ser la cuina centralitzada, a conseqüència passaria a ser el Garcia Fossas (per eliminació).

### **7. - GEGANTS:**

Els gegants del Poble Sec es comprometen a venir un cop l'any a l'escola.

Acaba la reunió a les 23.10h.